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Can Turuguet, les infraestructures d'aigua i la sisena escola pública
centren el Ple d'estiu

Dimecres 13 de juliol de 2005
El Ple de l'Ajuntament va donar llum verda ahir al concurs per a la instal·lació i
explotació d'un establiment de restauració a Can Turuguet. Amb els vots a favor de
CiU, ERC, PSC i PP i l'abstenció d'ICV-EUiA es van aprovar les clàusules
administratives que regularan aquest concurs. La regidora de CiU, Gemma Perich,
va explicar que l'adquisició, en el seu moment, de Can Turuguet responia a la
voluntat de recuperar i donar ús a part del patrimoni del municipi. La regidora
també va justificar que la instal·lació d'un restaurant en aquest equipament pot
"reportar beneficis en relació amb la dinamització social, de l'entorn i també
esperem que fomenti la inserció laboral a la vila". El regidor del PSC, Jordi
Carcolé, va recordar que en un primer moment s'havia pensat ubicar, a Can Turuget,
el Centre Municipal d'Art, però va afegir que "no ens sembla malament que s'hi
faci un restaurant perquè ajudarà a dinamitzar la zona". El regidor d'ERC,
Jordi Permanyer, va recordar que Can Turuguet no es va adquirir pensant en cap ús
concret i que, "aquest canvi d'ús, de Centre Municipal d'Art a restaurant és
producte d'un debat intern i meditat". Finalment, el regidor d'ICV-EUiA, Xavier
Garcia, va manifestar que "el nostre grup està per potenciar el lleure i crear llocs
de treball, però creiem que el patrimoni públic ha de servir per cobrir les
necessitats dels ciutadans". El Ple també va aprovar per unanimitat, tot i que
després d'un debat entre equip de govern i oposició, una moció a instància del
Fòrum Ambiental en què es demana a l'Agència Catalana de l'Aigua i al
Departament de Medi Ambient que s'executin diverses infraestructures de
subministrament i sanejament d'aigua que hi ha pendents al municipi.
"Traslladarem als organismes competents la preocupació dels castellarencs
davant l'ajornament d'aquestes infraestructures compromeses", va manifestar
el regidor del Fòrum Ambiental, Francesc Deu. El regidor socialista, Ignasi
Giménez, va proposar altres vies "més efectives", per sol·licitar aquestes
infraestructures, com "demanar als grups parlamentaris que es faci pressió
perquè es recullin en els pressupostos de la Generalitat del 2006". El regidor
d'ERC, Jordi Permanyer, va respondre que en el pressupost de la Generalitat del
2005 ja existeix una partida d'1 milió d'euros per a la connexió de Castellar amb la
xarxa d'aigües Ter-Llobregat i que, precisament, "hem demanat al nostre grup
parlamentari que pregunti al conseller de medi ambient per què no es tiren
endavant les infraestructures compromeses si ja existeix una dotació
pressupostària per fer-les". A més, "hem parlat amb l'ATLL i estan disposats a
avançar els diners si ara l'ACA no té disponibilitat pressupostària", va afegir
Permanyer. També per unanimitat es va aprovar la cessió a la Generalitat d'un
terreny de 6.026 m2 de les instal·lacions esportives del c/ Sant Feliu, per a la
construcció de la sisena escola pública del municipi. "Aquest és un tràmit que
vam començar ara fa un any, al juliol de 2004, per comptar amb un nou centre
escolar públic pel curs 2008-2009", va manifestar l'alcaldessa, Montse Gatell. El
regidor del PSC, Pepe Gonzàlez, va manifestar que es tracta d'un "lloc adient amb
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les condicions adequades que, a més, permetrà reordenar les instal·lacions
esportives que hi ha". També en l'àmbit urbanístic, es va aprovar amb els vots a
favor de tots els grups excepte ICV-EUiA, que es va abstenir, el text refós de la
modificació del Pla General de l'Espai Tolrà per a la incorporació d'ús hoteler, que
no es contemplava. El regidor Jordi Permanyer va apuntar que s'està treballant en
l'elaboració del plec de clàusules que regiran el concurs per a la instal·lació d'aquest
servei. Encara en urbanisme, es va fer l'aprovació inicial de la modificació del Pla
General per a la normativa de l'ús d'aparcament amb els vots a favor de CiU, ERC i
PP i les abstencions d'ICV-EUiA i PSC. Amb els vots a favor de tots els grups i
l'abstenció d'ICV-EUiA es va aprovar, en canvi, la modificació de l'ordenança
d'edificació. El Ple de l'Ajuntament també va donar el seu consentiment per
unanimitat al Protocol d'Intervenció sobre la Violència de Gènere, elaborat de forma
interdisciplinar per professionals sanitaris, socials i dels cossos de seguretat.
"L'objectiu final d'aquest protocol és donar una resposta més ràpida, efectiva,
coordinada i especialitzada als casos de violència contra les dones", va explicar
l'alcaldessa, Montse Gatell. El regidor socialista, Jordi Carcolé, va apuntar que
"potser falten alguns punts de concreció respecte les accions dels diferents
serveis davant de cada cas". El regidor d'ERC, Jordi Permanyer, va respondre que
aquest protocol és un "model homogeni d'intervenció i, per això, genèric".
"Haurà d'anar acompanyat de protocols interns de cada departament on es
recullin els passos a seguir en cada cas", va afegir Permanyer. El grup municipal
socialista també va presentar al ple una moció sobre mobilitat per a l'impuls dels
carrils bici. "Proposem l'elaboració d'un document tècnic que serveixi de full de
ruta per dotar el municipi de carrils bici", va manifestar el regidor del PSC,
Ignasi Giménez. El regidor del Fòrum Ambiental, Francesc Deu, va respondre que
el mateix Fòrum "ja va marcar com una prioritat la instal·lació de carrils bici al
municipi i, per tant, és una cosa ja prevista que s'anirà fent". Per la seva banda
la regidora de CiU, Gemma Perich, va apuntar que "estem d'acord en fomentar els
carrils bici però no creiem oportú donar suport a aquesta moció perquè sembla
que haguem de començar de zero i no és així. D'acord que són pocs, però a
Castellar ja n'hi ha alguns de carrils i el Fòrum, és a dir, els mateixos
ciutadans, ja han previst l'habilitació de més metres de carrils bici". El regidor
d'ICV-EUiA, Xavier Garcia, va donar el seu vot de confiança a l'equip de govern i
va manifestar "esperar veure més carrils bici al final de la legislatura". Aquesta
moció va comptar amb els vots a favor del PSC, l'abstenció d'ICV-EUiA i PP, i els
vots en contra de CiU i ERC. Al Ple també es va aprovar per unanimitat l'adhesió de
Castellar a la Xarxa Local per la Diversitat i la Ciutadania, promoguda per la
Diputació de Barcelona amb l'objectiu de dotar d'eines els governs locals per
afrontar de forma cohesionada les dificultats de la vinguda massiva de la nova
immigració. Finalment, també es va donar el vist-i-plau de tots els grups a les festes
locals pel 2006, que seran el dilluns 20 de març, perquè la festivitat de Sant Josep
s'escau en diumenge, i el dimarts, 12 de setembre, ja que el dilluns de Festa Major
coincideix amb la Diada.
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